



## 聯合再生能源新聞稿

2019年1月29日

台北市，台灣

### 永旺能源出售全球最大機場太陽能電廠 交易總金額逾新台幣7億元

聯合再生能源(URE, 3576 TT)今日宣佈，其子公司永旺能源(General Energy Solutions Inc., GES)旗下之子公司 GES USA 與潔淨能源業界資深投資機構 CleanCapital 簽訂買賣合約，出售 GES USA 兩家子公司 100% 股權予 CleanCapital，包含分布於美國合計約 13.2MW 的太陽能資產，此次交易總金額約美金\$2,425 萬元。

本次交易資產中包含印第安那機場太陽能廠，此電廠共分三期合計約 25.5MW 的規模，不僅位居北美機場太陽能電廠之冠，也是全球最大的一座。本次出售之第一期使用超過 4 萬 4 千片之太陽能模組，每年可產生近 1,700 萬度的電力，足以供給近 2,000 戶家庭一整年所需。

CleanCapital 是一個業界領先的潔淨能源投資平台，已投資逾 3 億美金於規模 100MW 以上之太陽能營運資產。目前 CleanCapital 已在美國 11 州持有並營運共 108 個太陽能廠，並與其他知名投資機構合作，引導投資機構投入快速成長的清潔能源產業。GES USA 陳榮哲總經理表示：「CleanEnergy 在管理潔淨能源資產方面展現了相當的實力，我們很榮幸可以跟具備如此投資效率與規模的機構合作。」

近年來氣候變遷日益極端，全球暖化導致的氣候變遷已被聯合國稱為人類面臨的最大危機，因此越來越多金融機構及投資法人重視永續再生能源的投資。聯合再生能源積極發展太陽能系統領域，持續強化全球佈局。由於太陽能電廠可創造出大於 20 年的可預估現金流量，對此等同於固定收益商品的投資也有助於巴黎協議目標的達成。聯合再生能源於全球已簽約或開發中的案量已超過 1GW，為台灣在全球太陽能系統佈局最完整、規模最大的太陽能公司，新電廠持續裝置完成，加上金融機構對永續再生能源的積極投資，將是聯合再生能源未來成長的動力。

#### 新聞聯絡人:

聯合再生能源股份有限公司  
企劃投資處經理 洪怡涵  
+886-2-2656-2000 #58163  
[Evelyn.Hung@urecorp.com](mailto:Evelyn.Hung@urecorp.com)

聯合再生能源股份有限公司  
企劃投資處經理 閻敬儀  
+886-2-2656-2000 #58183  
[Shelly.Yen@urecorp.com](mailto:Shelly.Yen@urecorp.com)

CleanCapital  
Carly Battin, Marketing Director  
+1-716-374-1596  
[cbattin@cleancapital.com](mailto:cbattin@cleancapital.com)

#### 聯合再生能源 (URE)

聯合再生能源為全球太陽能領導品牌，集結上下游材料、元件開發及模組應用等技術與精英，開發高轉換效率且符合各項嚴苛檢測標準的產品，並以生生不息以及具有價格優勢的潔淨能源為使命，提供高效率太陽能最佳解決方案、工程與維護服務，具備完整的系統開發能力。電廠客戶遍布全球，涵蓋商業、政府機構與公共系統事業客戶等。欲了解更多公司資訊，請參考本公司網站<https://www.urecorp.com>

#### About CleanCapital

CleanCapital 是一個業界領先的潔淨能源投資平台。創立於 2015 年，CleanCapital 擁有及管理逾 3 億美金之太陽能資產。CleanCapital 透過強大的技術平台來快速並且精準的評估永續能源投資，並以加速對潔淨能源產業投資來應對環境變遷為任務。欲了解更多資訊，請參考[www.cleancapital.com](http://www.cleancapital.com)。



**URE News Release**  
Taipei, 29 January 2019

## **General Energy Solution Sold World's Largest Solar Farm on Airport for NT\$700 Million**

United Renewable Energy (“URE”, or “the Company”, 3576 TT), announced that its subsidiary, General Energy Solution, Inc. (GES), sold two 100% owned subsidiaries under GES USA which hold solar portfolio of about 13.2MW to CleanCapital, a veteran investor in clean energy sector. This deal is worth about US\$24 million.

The solar portfolio included IND Solar Farm at the Indianapolis International Airport, which was completed in 3 phases, with a total size of 25.5MW. It was the largest solar farm on airport real estate in the world. The Phase I sold in this deal used over 44,000 solar panels, which can produce around 17 million kilowatt hours of power annually, enough to support yearly demand of electricity for 2000 households nearby.

CleanCapital is a financial technology company. Its growth has accelerated in the past twelve months, having invested more than US\$300 million to acquire more than 100MW of distributed operating solar assets throughout the United States. CleanCapital now owns and operates 108 solar sites in 11 states. The company partnered with other well-known institutional investors in driving institutional investment into the rapidly growing distributed clean energy sector. Jack Chen, Managing Director of General Energy Solutions USA said, “we are proud to work with an organization that so clearly demonstrates the capacity to invest in and effectively manage clean energy assets.”

Continuous global warming has led to further dramatic climate change events, which UN has named the greatest threat facing mankind. This causes more financial institutions to increase investment in renewable energy, and URE to aggressively develop PV solar projects globally. As solar power stations can generate expected cash flows for more than 20 years, this type of investment can help with achieving Paris Agreement. Being the largest solar system developer in Taiwan, URE has over 1GW of solar system projects in the pipeline, and other projects contracted or under development all over the world. With growing lists of completed solar project, as well as aggressive investment by financial institutions in renewable energy, system business will become an important growth driver in the future of URE.

### **Contact:**

URE  
Evelyn Hung  
Investor Relations Manager  
+886-2-2656-2000 #58163  
[Evelyn.Hung@urecorp.com](mailto:Evelyn.Hung@urecorp.com)

URE  
Shelly Yen  
Investor Relations Manager  
+886-2-2656-2000 #58183  
[Shelly.Yen@urecorp.com](mailto:Shelly.Yen@urecorp.com)

CleanCapital  
Carly Battin, Marketing Director  
+1-716-374-1596  
[cbattin@cleancapital.com](mailto:cbattin@cleancapital.com)

### **About URE**

URE is a leading solar system integrator on a global scale, developing high-performance and high-quality solar products, leading the way as a provider of sustainable and affordable photovoltaic energy solutions. URE is capable of providing the best total solution and service in engineering, maintenance and operation. URE's projects sell electricity



to commercial, government and utility customers in key-developed and emerging markets. For more information, please visit our website: <https://www.urecorp.com>

**About CleanCapital**

CleanCapital is an industry-leading clean energy investment platform. Founded in 2015, CleanCapital owns and manages nearly \$300M of distributed operating solar assets. CleanCapital leverages its leading edge technology platform to evaluate renewable energy investments with speed and certainty. Its mission is to accelerate investment in all sectors of the clean energy industry to address the urgent threat of climate change. Learn more at [www.cleancapital.com](http://www.cleancapital.com).